
Onze fractie is tevreden met de voorliggende 
programmabegroting. 

Want een tijdje leek het erop dat ook Vught flink moest gaan 
bezuinigen. Maar door ervoor te kiezen de komende jaren 
minder geld op te potten voor rijksinfra, is dat gelukkig van de 
baan. Een keuze waar wij als PvdA-GL volledig achter staan en 
blij mee zijn. Wij besteden die middelen liever aan bijvoorbeeld 
cultuureducatie en sport. Of om ervoor te zorgen dat niet wordt 
beknibbeld op zorg voor onze inwoners. Door de rijksinfra-pot 
de komende drie jaren niet met één miljoen per jaar te spekken, 
is en blijft er ruimte om ook niet-wettelijke, maar daarmee niet 
minder belangrijke, taken uit te voeren. 

Maar...de rek is er nu wél uit. Mocht zich een tegenvaller 
voordoen, dan is de bodem van de geldput in Vught wel echt 
bereikt en leeg. En zijn wat PvdA-GL betreft het rijk en de 
provincie aan zet. 

Het is goed te zien dat - nu we zo'n 1,5 jaar onderweg zijn - we 
een vinkje kunnen zetten bij diverse gerealiseerde punten uit 
het coalitieakkoord. Ik noem er een paar. 
 

WONEN 

Om de doorstroming op de Vughtse woningmarkt te bevorderen 
heeft PvdA-GL bij het vaststellen van het 
woningbouwprogramma de zgn. doelgroepenverordening 

voorgesteld. Met dit middel kunnen de woningbouwcategorieën 
sociale huur en middenhuur worden gereguleerd. Het college 
heeft aangegeven de mogelijkheden van een 
huisvestingsverordening te willen verkennen en wij zien uit naar 
de uitwerking hiervan komende maand. Naast de 
doelgroepenverordening wordt ook een inkomenseis voor 
middeldure huurwoningen in de particuliere sector 
meegenomen. 

Gedifferentieerd bouwen: Ook onze suggestie/wens om de 
aanbestedingsvoorwaarden voor plannen in deze periode aan 



te passen zodat er meer variatie in de prijscategorieën komt, is 
overgenomen.  

Realisatie 40-40-20 verdeling bij nieuwbouwprojecten is in het 
woningbouwprogramma opgenomen. Hiermee is de trend van 
de voorgaande periodes om met name in het hogere segment 
te bouwen gekeerd. 

Ook op het gebied van het duurzamer maken van het 
energieverbruik door de gemeente zijn een paar van onze 
wensen vervuld. Op het dak van de Martinihal zijn 400 

zonnepanelen gelegd en de lampen binnen zijn vervangen 
door LED-verlichting, op het dak van de Avonturier 544 en ook 
op het dak van de beweegzaal bij de Springplank zijn 
voldoende panelen gelegd om de zaal van de benodigde 
energie te voorzien. 

Ook in de openbare straatverlichting zijn en worden waar 
mogelijk lantaarnpalen vervangen door LED-verlichting.  

LEVEN 

Met de opening van het Taalhuis in DePetrus is er een stap 
gezet om laaggeletterde inwoners in beeld te krijgen en ook 
daadwerkelijk te helpen. 
 

Verder heeft de gemeente onlangs een financiële injectie 
gedaan aan de scholen waardoor de schoolbibliotheken straks 
over 5 boeken extra per leerling beschikken. Deze uitbreiding 
van de boekencollectie is een mooie impuls om het leesplezier 
van basisschoolkinderen te bevorderen! 
 

Vught kent al mooie initiatieven zoals de beweegroutes en 
beweegtoestellen, zoals sinds een paar maanden de 

beweegbank. Het is alleen nog geen samenhangend geheel. 
Om het bewegen en sport in de openbare ruimte te versterken 
(en die ruimte beter te benutten) wordt er gewerkt aan een 

masterplan. Dit moet bijdragen aan samenhang tussen de 
verschillende locaties in Vught, Cromvoirt en straks ook 
Helvoirt. Bijvoorbeeld het vormen van een beweeglint als 



verbinding tussen alle wijkpunten. In de kadernota 2020 is al 
geld beschikbaar gesteld voor de realisatie van een Cruijff 
Court (of een soortgelijk beweegplein) en een natuurspeeltuin. 
Beide zouden mooi kunnen worden meegenomen in dat 
beweeglint. 
 

MEEDOEN 

PvdA-GL staat voor een samenleving waarin iedereen kan 
meedoen. Oók Vughtenaren met een beperking. Met het 
vastleggen van de Lokale Inclusie Agenda en de 
ondertekening van het convenant Meedoen is Vught één van 
de voorlopers geworden bij de implementatie van het VN-
verdrag voor de rechten van mensen met een beperking. Wij 
houden vinger aan de pols bij de afspraak dat in het voorjaar 
een uitwerking van de normen wordt gepresenteerd aan de 
raad. 

Verder ook fijn dat het project Automaatje van start is gegaan 
en dat het Geheugencafé is geopend. 

 

 

  



WENSEN PvdA-GL 

Vooruitkijkend naar het komende jaar kiest PvdA-GL ervoor 
hard aan de slag te gaan met onze ambities op het gebied van 

duurzaamheid. Het gezamenlijk opstellen van de Regionale 
EnergieStrategie, de nota Vught Klimaatadaptatief en als 
gemeente het goede voorbeeld geven en een 0 op de meter 

organisatie worden. Goed te zien dat hiervoor ook ruimte voor 
in de begroting is opgenomen. Voor ons is zijn dit belangrijke 
thema's de komende jaren, dus mocht er meer geld nodig zijn, 
dan horen wij dat graag van het college. 

 

Daarnaast blijft de woningnood in Vught een van onze 
prioriteiten. We staan nog steeds voor de uitdaging om Vught 
een gemeente te houden waarin voor alle doelgroepen 
betaalbare woningen zijn. De urgentie is hoog en met name 
voor jongeren en starters is het bijna onmogelijk om aan een 
woning te komen in Vught. 
In november vorig jaar is toegezegd dat er een vervolg komt op 
de intentieovereenkomst tussen Reinier van Arkel en de 
gemeente over het doorontwikkelen van het Zorgpark Voorburg 
met woningen en activiteiten. Die intentieovereenkomst is eind 
mei vastgesteld. En vanzelfsprekend zullen veel onderdelen 
een lange termijnplanning vergen, maar er zit ook één 
onderdeel in dit plan dat heel snel gerealiseerd kan worden, 
omdat er geen lange procedures nodig zijn. 

Dat betreft de ruimte voor 16 - 20 tiny houses die RvA graag 
wil laten neerzetten voor de tijdelijkheid van 10 jaar op een deel 
bij de ingang van Voorburg. Onze fractie heeft begrepen dat 
RvA ook graag wil dat deze tiny houses er eind 2020 staan. 
Gezien de grote behoefte aan woningen voor starters in Vught 
ziet PvdA-GL deze opdracht uit het coalitieakkoord het 
komende jaar graag gerealiseerd. 
 

Dan gezondheid. PvdA-GL maakt zich zorgen over de 
toenemende kloof tussen arm en rijk op dit gebied. 
Daarom vroeg onze fractie vorig jaar al om aandacht voor een 

preventief gezondheidsbeleid en het terugdringen van 
gezondheidsverschillen. Mensen die roken, mensen die 



overgewicht hebben als gevolg van ongezond eetgedrag en 
mensen met een laag inkomen zijn voorbeelden van 
(doel)groepen waar "winst" (vooruitgang) te boeken is.  
Bij de WSD loopt een pilot om de gezondheid van hun 
medewerkers te bevorderen. 
Wat is daar de status van? (vraag). 
Met dit in het achterhoofd vragen wij het college om bij de 
invulling van afspraken met de GGD voor 2020 bijzondere 
aandacht te besteden aan het bereiken van mensen met een 
laag inkomen. 
 

Verder is de fractie van PvdA-GL blij dat komend jaar aan de 
slag wordt gegaan met de plannen voor passende huisvesting 
van Zuiderbos en De Koningslinde. Zo ook de plannen voor de 
nieuwe accommodatie van Zwaluw VFC en de verduurzaming 
van Bergenshuizen, en dat er ook komend jaar geïnvesteerd 
wordt in de jeugd en maatwerkvoorzieningen voor 
ondersteuning en zorg. 

Wanneer het college had gekozen voor een dikker, te dik?, 
spaarvarken dan was de kans groot dat we hadden moeten 
snijden in voorzieningen in Vught. Met de keuze die nu is 
gemaakt is dat niet nodig, en ligt er een begroting die én 
sluitend is én niemand pijn doet. 


